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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. szeptember 22-én
14.00 órakor kezdődő rendkívüli képviselő-testületi ülésén.

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal polgármester irodája

Jelen vannak: Lipcsei Zoltán polgármester, Nosza József alpolgármester, Kovács László, 
Marton László képviselők, Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző

Hiányzik: dr. Bácskay Tamás, Török Imre Mihály, Végh Judit képviselők

Lipcsei Zoltán polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a testület 
határozatképes. 
Javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 4 tagja 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi napirendi pontokat hagyja jóvá:

NAPIREND

1. Útalap építésről döntés
Előadó: Lipcsei Zoltán polgármester

2. Bejelentések

Első napirendi pont: Útalap építésről döntés
Előadó: Lipcsei Zoltán polgármester

Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy megtörtént az Ady utcának a felmérése. 
Meglepetésre 5 emberen kívül mindenki aláírta. Van olyan személy, aki háromszor is 
aláírt, mert 3 ingatlana van. A víziközműre vonatkozóan megnézték a tartozásokat, így
kiesett 10 fő, mert aki ott tartozik, az valószínűleg nem fogja az útalapot sem fizetni. 
Javasolja, hogy ne legyen most megcsinálva az Ady utca, hanem a Holtkörös és a 
Sport utca, és csak tavasszal csinálják meg az Ady utcát. Javasolja, hogy a lakosok 
kezdjék el fizetni 5.000,-Ft-onként havonta és akkor tavaszig ki lesz fizetve az útalap.

Nosza József alpolgármester elmondja, hogy akinek 3 ingatlana van, annak háromszor kell 
fizetnie az útalapot. Kérdezi, hogy a felmérés alapján az Ady utca jobb, mint a 
Holtkörös vagy a Sport utca?

Lipcsei Zoltán polgármester a kérdésre válaszolva elmondja, hogy nem jobb.

Nosza József alpolgármester elmondja, hogy a közmeghallgatáson mégis az Ady utcából 
voltak jelen a legtöbben panaszt tenni az útra. Ennek az utcának van nagyon rossza 
szakasza,

Kovács László képviselő elmondja, hogy biztosan meg kell majd csinálni ezt az utcát. 
Javasolja, hogy vegyék előre a Holtkörös és a Sport utcát. Sajnos az Ady utcában 
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biztosan lesznek olyanok, akik aláírnak, de nem fognak fizetni. Az előre fizetést nem 
tartja jó ötletnek.

Nosza József alpolgármester elmondja, hogy még nem tudják, hogy mi lesz 2017. évben. 
Ahhoz el kell fogadni a jövő évi költségvetést. Ő sem javasolja, hogy előre pénzt 
kérjenek.

Marton László képviselő azt javasolja, hogy ahol nagyobb arányban kérték az útalapot, ott 
csinálják. Sokan az útalappal sincsenek megelégedve, de ő úgy gondolja, hogy sokkal 
jobb, mint a sár.

Nosza József alpolgármester elmondja, hogy az útalap körülbelül két évig jó, utána 
beletaposódik a sárba. Ezért kellene az aszfaltozásokat erőltetni, mert csak az aszfalt 
viszi le az útról a vizet. Sajnos pályázati kiírás sem nagyon lesz ilyen célra.

Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy 2018. évben már vége lesz a víziközmű 
fizetésnek, és ott marad majd 10 MFt. 

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző javasolja, hogy csinálják meg a Holtkörös 
és a Sport utcát idei kifizetéssel, az Ady utcát pedig jövő év eleji kifizetéssel.

Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy a Táncsics utcát is meg kell csinálniuk, amikor 
az Ady utcát csinálják, mert erről már korábbi döntés van.
Elmondja, hogy a kivitelező azt mondta, hogy vállalják 2016. december 15-ig 
megcsinálni az Ady utcát, 2017. január 15-ig tartó fizetési határidővel.
Javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 5 tagja, 5 igen szavazattal – ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

121/2016.(IX.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

a 6/1994.(VIII.25.) számú önkormányzati rendelet alapján
 útépítési együttműködési megállapodás megkötését kezdeményezi 

a Sport utca ingatlan tulajdonosaival. 
A képviselő-testület az útalap építés ütemezéséről az alábbiak szerint dönt:

Holtkörös utca, Sport utca, Ady Endre utca, Táncsics utca.
A beruházás forrása a Holtkörös és a Sport utca tekintetében a

 költségvetésben rendelkezésre áll 
az Ady Endre és a Táncsics utcák beruházásának forrása

a 2017. évi költségvetést terheli. 
A beruházás forrása kiegészül a lakosok által fizetendő hozzájárulással.

Megbízzák a polgármestert a megállapodás aláírásával és a kivitelezés lebonyolításával. 

Határidő: 2016. október 15.
a megállapodások aláírására

  2016. december 30. a kivitelezésre
Felelős: Lipcsei Zoltán polgármester
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Második napirendi pont: Bejelentések

Nosza József alpolgármester elmondja, hogy ő vett részt a DAREH taggyűlésén, ami 
határozatképes volt. Azok a települések, akik eddig nem voltak és akadályoztatták a 
DAREH működését, azok megjelentek az ülésen és Gyula város előterjesztésére a 
napirend levételre került. Az előterjesztést az ülés előtt osztották ki és kérték 
megtárgyalni. Annyi települést vitt magával, hogy biztosan megszavazásra kerüljön az
előterjesztésük. A térségben működő közszolgáltatók által kellene létrehozni egy 
igazgatóságot a DAREH-ra. Javasolták, hogy a közbeszerzési ajánlatot vonják vissza 
és ebben a rendszerben működjenek tovább. Megszavazták azokat az embereket 
maguknak, akiket ők gondoltak. Békéscsaba képviseletében próbálkozott Hanó Miklós
alpolgármester, de azt nem fogadták el. Megválasztották a felügyelő bizottság tagjait 
is. Javasolták, hogy vonják vissza a közbeszerzést, de többen szóltak, hogy erre már 
nem látnak elég időt. December 31-én működnie kell, mert egyébként az elszámolással
problémák lesznek. Október 15-ig a testületnek határozatot kell hoznia, hogy a 
módosított koncepciót elfogadják. 

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző kérdezi, hogy garancia van-e 
szemétszállításra? Januárban lejár a katasztrófavédelem kijelölése.

Nosza József alpolgármester a kérdésre válaszolva elmondja, hogy mindenképpen lesz 
szolgáltatás, de nem lehet tudni, hogy hogyan. Utólag kellett volna helyben hagyni azt,
amit már aláírtak.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 4 tagja, 4 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

122/2016.(IX.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

1. dönt arról, hogy a KEOP-1.1.1/2F/09-11-2012-0007 azonosító számú
„Települési szilárdhulladék-gazdálkodási rendszer fejlesztése a Délkelet-
Alföld Regionális Hulladékgazdálkodási Rendszer Létrehozását Célzó 
Önkormányzati Társulás területén” című projekt keretében létrehozott rendszer 
üzemeltetésére és díjpolitikájára vonatkozó módosított koncepciót elfogadja.

2. nyilatkozik arról, hogy a módosított koncepcióban szereplő adatok, információk a 
valóságnak és a mai napon hatályos jogi környezetnek megfelelnek, továbbá annak
betartását a támogatás visszafizetésének terhe mellett vállalja a projekt befejezését 
követő legalább öt évig.

(A módosított koncepció a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Határidő: azonnal 
a határozat továbbítására

Felelős: Lipcsei Zoltán polgármester
Lipcsei Zoltán polgármester tájékoztatja a testületet hogy a digi antennával kapcsolatosan 

sugárzásmérést fog végezni az ÁNTSZ, de tudomása szerint nincsen sugárzása és 
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egészségkárosító hatása. A Digi-tv 13 oldalas szerződést küldött, azt nézték a mai 
napon, amelyben vannak érdekességek. Abból a szempontból jó, hogy olyan területet 
tesznek rendbe, amit az önkormányzat nem használ és elhanyagolt.

Megkérdezi, hogy van-e valakinek bejelentése?

Egyéb bejelentés nem volt.

Lipcsei Zoltán polgármester ezt követően megköszöni a képviselő-testületnek a munkáját, és 
a képviselő-testületi ülést 14.50 órakor bezárja.

K. m. f.

Lipcsei Zoltán Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna
polgármester címzetes főjegyző


